

Hymn

IT PAYS TO SERVE JESUS

Piano Sheet Music / Guitar Sheet Music

聖歌

事奉耶穌蒙福

鋼琴樂譜 / 簡譜 / 吉他樂譜



風火網頁 Webpage: <https://www.feng-huo.ch/>

Date: April 22, 2023



词曲：Frank C. Huston

歌词：

事奉耶稣得真快乐心满足，
主里的喜乐纯一不庸俗；
倚靠相信主应许就是天堂，
天天事奉主必蒙福。
事奉耶稣蒙福，每日都蒙福，
在世每一步都蒙福；
有时走天堂窄路或会有凄楚，
你在主里一路必蒙福。

无论遇何事服事主总蒙福，
无论做何事忠心便蒙福；
住在主里就有丰盛的怜悯，
天天事奉主必蒙福；
事奉耶稣蒙福，每日都蒙福，
在世每一步都蒙福；
有时走天堂窄路或会有凄楚，
你在主里一路必蒙福。

诗歌背景资料：

这是哈世敦（Frank C. Huston, 1871-196?）最著名的一首圣诗。

1909年春，哈世敦在美国宾州一教会，为一位布道家所举行的一连串的聚会领唱。他住爱德华夫妇家，他们是教会的诗班指挥及司琴。有一天，哈世敦在他们的钢琴上即兴弹奏，他觉得这曲调不错，就记在他的笔记本上。

回家后，他曾向家人提及这首新曲，事后就忘了。不久，他去探访一位八十二岁的老友迈克，他是一位虔诚的基督徒。

在闲谈时，迈克对哈世敦说：“你作了很多诗歌，能否为我作一首？就是我们刚才所讨论的，事奉主必蒙福。”

哈世敦告诉迈克，已经有人以此题作诗歌了。迈克说：“我想你可作一首更好的，你试一试好吗？”基于他们深挚的友谊，哈世敦允诺了，但迟迟未动笔。

数月后，哈世敦又去宾州另一城市，协助另一位布道家领唱。他在休息时，忆起迈克的请求，就拿出笔记本上的曲调，在钢琴上不知不觉地自弹自唱起来。十五分钟内完成三节。当晚他就在聚会中独唱此歌，虽然他的原作是一首二重唱。以词曲而论，哈世敦自评这首诗歌并不是他最佳的作品，但它是真理，信徒履行后就能证实。

哈世敦作了十九年成功的“歌唱布道家”，他曾随同 44 位不同的布道家举行 187 次大会，足迹遍全美。

1915年，他被按牧。在此后的廿六年中，他共在八个教会牧会。哈世敦被称为诗人牧师，他以音乐荣耀神。他的诗歌向未信者见证神，使已信者生命得充实。他在八十七岁时，还予人愉快亮丽、精神饱满的印象。他鼓励后进。博乐克（Virgil Brock）声称，他写诗歌，完全出诸哈世敦的鼓励与赞助。

事奉耶穌蒙福

It Pays to Serve Jesus

FRANK C. HUSTON

1. The serv-ice of Je-sus true pleas-ure af-fords. In Him there is
 2. It pays to serve Je-sus what-e'er may be-tide, It pays to be
 1. 事奉耶穌得真快樂心滿足, 主裏的喜
 2. 無論遇何事服事主總蒙福, 無論作何

joy with-out an al-loy; 'Tis heav-en to trust Him and rest on His
 true what-e'er you may do; 'Tis rich-es of mer-cy in Him to a-
 樂純一不庸俗; 倚靠相信主應許就是天
 事忠心便蒙福; 住在主裏就有豐盛的憐

副歌

words; It pays to serve Je-sus each day.
 bide; It pays to serve Je-sus each day. It pays to serve Je-sus, it
 堂, 天天事奉主必蒙福。 事奉耶穌蒙福, 每
 憫, 天天事奉主必蒙福。

pays ev-ery day, It pays ev-ery step of the way; . . . Tho' the pathway to
 且都蒙福, 在世每一步都蒙福; . . . 有時走天堂

glo-ry may sometimes be drear, You'll be hap-py each step of the way.
 窄路或會有淒楚, 你在主裏一路必蒙福。

事主蒙福

常常竭力多作主工，因为知道你们的劳苦，
在主里面不是徒然的。林前 15: 58

$1 = \overset{b}{E} \frac{3}{4}$

刘福群何统雄合译，1956
滕近辉修，1984
Frank C. Huston

11. 10. 11. 8. Ref
Frank C. Huston

$\overset{I}{5} \mid \overset{I}{3} \cdot \overset{I}{2} \overset{I}{3} \mid \overset{I}{3} \overset{I}{5} \overset{I}{4} \mid \overset{I}{3} \cdot \overset{I}{1} \overset{IV/I}{6} \mid \overset{I}{5} - \overset{I}{1} \mid \overset{V_7}{1} \cdot \overset{I}{7} \overset{I}{6} \mid$

1. 事 奉 耶 稣 得 真 快 乐 心 满 足， 主 里 的 喜
2. 无 论 何 环 境 都 事 奉 主 耶 稣， 无 论 作 何
3. 虽 然 有 时 黑 云 遮 蔽 我 前 路， 忧 患 使 我

$\overset{I}{7} - \overset{I}{4} \mid \overset{I}{4} \cdot \overset{I}{3} \overset{I}{2} \mid \overset{I}{3} - \overset{I}{5} \mid \overset{I}{3} \cdot \overset{I}{2} \overset{I}{3} \mid \overset{I}{3} \overset{I}{5} \overset{I}{4} \mid \overset{I}{3} \cdot \overset{I}{1} \overset{IV/I}{6} \mid$

乐 纯 一 不 庸 俗； 倚 靠 相 信 主 应 许 就 是 天
事 忠 心 便 蒙 福； 住 在 主 里 享 受 主 爱 的 丰
们 更 向 往 天 府； 一 切 劳 苦 主 必 报 偿 不 亏

$\overset{I}{5} - \overset{I}{1} \mid \overset{II_7}{1} \cdot \overset{I}{7} \overset{I}{6} \mid \overset{V_7}{7} \overset{I}{3} \overset{I}{2} \mid \overset{I}{1} - - \mid 10 \parallel 3 \mid \overset{V}{5} \cdot \overset{I}{2} \overset{I}{3} \mid \overset{I}{4} \overset{I}{6} \cdot \overset{I}{7} \mid$

堂， 天 天 事 奉 主 必 蒙 福。 天 天 事 奉 耶 稣， 天
富， 天 天 事 奉 主 必 蒙 福。
负， 天 天 事 奉 主 必 蒙 福。

$\overset{I}{i} - \overset{I}{3} \overset{I}{6} \mid \overset{V}{5} - \overset{I}{5} \mid \overset{II_7}{5} - \overset{I}{2} \overset{I}{5} \mid \overset{I}{6} \overset{I}{2} \overset{I}{6} \mid \overset{V}{5} - - \mid \overset{V_7}{5} \overset{I}{0} \overset{I}{5} \overset{I}{5} \mid \overset{I}{5} \overset{IV/I}{4} \overset{I}{3} \mid$

天 必 蒙 福， 在 世 每 一 步 都 蒙 福。 有 时 走 天 堂

$\overset{I}{3} \overset{I}{2} \overset{I}{1} \mid \overset{IV}{1} \overset{I}{4} \overset{I}{6} \mid \overset{I}{i} - \overset{I}{7} \overset{I}{6} \mid \overset{I}{5} \overset{I}{i} \cdot \overset{I}{3} \mid \overset{V_7}{2} \cdot \overset{I}{1} \overset{I}{2} \mid \overset{I}{1} - - \mid \overset{I}{1} - \parallel$

窄 路 或 会 有 困 苦， 忠 心 事 主 一 生 都 蒙 福。

No. 66.

It Pays to Serve Jesus.

E. G. C.

COPYRIGHT, 1894, BY JNO R. SWENEY.

Eli G. Christy.

1. It pays to serve Je - sus,—I speak from my heart; He'll al - ways be
 2. And oft when I'm tempted to turn from the track, I think of my
 3. There's a place that remembrance still brings back to me, 'T was there I found
 4. How rich is the bless - ing the world can - not give; I'm sat - is - fied

with us, if we do our part; There's naught in this wide world can
 Sav - ior—my mind wan - ders back To the place where they nailed Him on
 par - don,—'t was heav - en to me; There Je - sus spoke sweetly to
 full - y for Je - sus to live; Tho' friends may for - sake me and

pleas - ure af - ford, There's peace and con - tent - ment in serv - ing the Lord.
 Cal - va - ry's tree—I hear a voice say - ing: I suf - fered for thee!
 my wear - y soul, My sins were for - giv - en, He made my heart whole.
 tri - als a - rise, I'm trust - ing in Je - sus—His love nev - er dies.

D. S.—*ev - er the cost, I'll be a true sol - dier,—I'll die at my post.*

CHORUS. D. S.

{ I love Him far bet - ter than in days of yore, }
 { I'll serve Him more truly than ev - er be - fore, } I'll do as He bids me, what -

It Pays to Serve Jesus

*If any man serve me, let him follow me; and where I am, there shall also my servant be:
if any man serve me, him will my Father honour. Jn. 12:26*

1. The ser - vice of Je - sus true pleas - ure af - fords, In Him there is
2. It pays to serve Je - sus what - e'er may be - tide, It pays to be
3. Tho' some - times the shad - ows may hang o'er the way, And sor - rows may

joy with - out an al - loy; 'Tis Heav - en to trust Him and rest on His words;
true what - e'er you may do; 'Tis rich - es of mer - cy in Him to a - bide;
come to beck - on us home, Our pre - cious Re - deem - er each toil will re - pay;

Refrain

It pays to serve Je - sus each day. It pays to serve Je - sus,

it pays eve - ry day, It pays eve - ry step of the way,
eve - ry step of the way;

Though the path - way to glo - ry may some - times be drear,

You'll be hap - py each step of the way.

WORDS and MUSIC: Frank C. Huston, 1909.

It Pays to Serve Jesus

183

FRANK C. HUSTON

FRANK C. HUSTON

1. The serv-ice of Je - sus true pleas - ure af - fords, In Him there is
2. It pays to serve Je - sus what - e'er may be - tide, It pays to be
3. Tho' sometimes the shad - ows may hang o'er the way, And sor - rows may

joy with - out an al - loy; 'Tis heav - en to trust Him and rest on His
true what - e'er you may do; 'Tis rich - es of mer - cy in Him to a -
come to beck - on us home, Our pre - cious Re - deem - er each toil will re -

CHORUS

words; It pays to serve Je - sus each day.
bide; It pays to serve Je - sus each day. It pays to serve Je - sus, it
pay; It pays to serve Je - sus each day.

pays ev-'ry day, It pays ev-'ry step of the way; Tho' the pathway to
ev-'ry step of the way;

glo - ry may sometimes be drear, You'll be hap - py each step of the way.

It Pays to Serve Jesus

489

F. C. H.

FRANK C. HUSTON

1. The serv-ice of Je-sus true pleas-ure af-fords, In Him there is
 2. It pays to serve Je-sus what-e'er may be-tide, It pays to be
 3. Tho' sometimes the shad-ows may hang o'er the way, And sor-rows may

joy with-out an al-loy; 'Tis heav-en to trust Him and rest on His
 true what-e'er you may do; 'Tis rich-es of mer-cy in Him to a-
 come to beck-on us home, Our pre-cious Re-deem-er each toil will re-

CHORUS

words; It pays to serve Je-sus each day.
 bide; It pays to serve Je-sus each day. It pays to serve Je-sus, it
 pay; It pays to serve Je-sus each day.

pays ev-'ry day, It pays ev-'ry step of the way; Tho' the pathway to
 ev-'ry step of the way;

glo-ry may sometimes be drear, You'll be hap-py each step of the way.

It Pays to Serve Jesus
Lyrics: Frank C. Huston
Scripture: John 12:26
Meter: 11.10.11.8 R

from www.traditionalmusic.co.uk

The service of Jesus true pleasure affords,
In Him there is joy without an alloy;
'Tis Heaven to trust Him and rest on His words;
It pays to serve Jesus each day.

Refrain:

It pays to serve Jesus, it pays every day,
It pays every step of the way,
Though the pathway to glory may sometimes be drear,
You'll be happy each step of the way.

It pays to serve Jesus whate'er may betide,
It pays to be true whate'er you may do;
'Tis riches of mercy in Him to abide;
It pays to serve Jesus each day.

Though sometimes the shadows may hang o'er the way,
And sorrows may come to beckon us home,
Our precious Redeemer each toil will repay;
It pays to serve Jesus each day.

It Pays To Serve Jesus

E
The service of Jesus true pleasure affords,
B7 E
In Him there is joy without an alloy;

'Tis Heaven to trust Him and rest on His words;
A B7 E
It pays to serve Jesus each day.

Chorus:

B7 E
It pays to serve Jesus, it pays every day,
B7
It pays every step of the way,
E B A
Though the pathway to glory may sometimes be drear,
D#7 B7 E
You'll be happy each step of the way.

It pays to serve Jesus whate'er may betide,
It pays to be true whate'er you may do;
'Tis riches of mercy in Him to abide;
It pays to serve Jesus each day.

Chorus

Though sometimes the shadows may hang o'er the way,
And sorrows may come to beckon us home,
Our precious Redeemer each toil will repay;
It pays to serve Jesus each day.

Chorus